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ساعات اقابل شاب من الشباب مع بنت في شارع ضيق وضلمة ووقت بالليل يعني ممكن يكون ماسك ايدها ممكن يكون وضع مش
مناسب ادخل اقول له بص يا حبيب قلبي سلف ودين وهيترد من عرضك. ممكن يكون بعد شارعين البنت اللي انت هتتجوزها بعد

عشر سنين لانك
انك تسعة وتسعين في المية مش هتتجوز دي ولا انت عايز تتجوزها ولا هي عايزة تتجوزك. البنت اللي انت هتتجوزها بعد عشر

سنين قاعدة في مكان تاني مع شاب غيرك
وبيقول لها نفس الكلام وماسك ايدها نفس المسكة. الاية اللي احنا معنا النهاردة دي يا جماعة دي رسالة من الله لكل شاب ربنا بيقول

له كده. بيقول له سلف ودين
وهيترد من عرضك اللي انت هتعمله في بنات الناس هيتعامل معك في زوجة المستقبل في في بناتك في وليستعفف شف ربنا بيقول

ايه فليستعفف ربنا بيأمر. اتق الله. اوعى تمد عينك على بنات الناس. اوعى تمد ايدك على اعراض الناس. اوعى مكالمة ليلية تخون
فيها ام

حضنته ولا تخون فيها زوج مع زوجته ولا تخون اوعى اتق الله ولا تخون فيها ابن مع امه وليستعفف الذين لا يجدون بك احد مش
لاقي جواز يا رب. الشهوة يا رب والدنيا كلها الوقتي بقت بتستخدم صور النساء وجسد المرأة في الاعلانات. وانا يا رب انا انا مش

قادر
دكتور فعلا انا الشهوة بتنتقد جوايا. ربنا بيكلم دول بيقول له وليستعفف الذين لا يجدون نكاحا. يعني فرصة انه يتجوز فرصة

مستحيلة مين اللي هيرضى يدخله بيته؟ مين اللي هيرضى يدي له بنته؟ لا عنده شقة ولا عنده وظيفة ولا عنده دخل سابت. ولا عنده
اي امكانيات انه يجيب حتى شقة ايجار مؤقت ويفرشها

قرش بسيط الذين لا يجدون نكاحا والنكرة في نكاحا مش عارف يلاقي اي سكة للجواز حتى يغنيهم الله الله! حتى يغنيهم الله! حتى
هنا في علماء قالوا اي من اجل يعني لو عايز ربنا يغنيك انا فقير يا رب انا معدم. انا ما عنديش شغل انا ما عنديش

مصدر دخل انا انا شاب غلبان قوي يا رب ابويا ما سابليش حتة ارض ولا ساب لي حتى ملاليم اتجوز بها. ولا ولا بنى لي بيت ولا انا يا
رب انا ما عنديش غيرك في الدنيا يا رب. ربنا بيقول للشاب ده عايز اغنيك. عايز افتحها في وشك. عايز عايز يبقى الفلوس بتجري

في ايدك وتعرف
تتجوز تعفف عن بنات الناس. اغنيك ده وعد من الله لكل شاب هيتعفف عن العلاقات المحرمة. وعن انه يخون واحدة مع جوزها. عن

انه يخون راجل مع مراته وعن انه يخون ابن مع امه وعن انه يخون واحد مع بنته على انه
يبقى الذئب بينتهك اعراض الناس ربنا قال له اتعفف. اتق الله في اعراض بنات الناس. اتق الله وانا اغنيك وانا افتحها عليك. وانا

افتح ادي الغنى ولو الغنى جه خلاص اتجوز واعمل اللي انت عايزه. عشان كده الحبيب محمد عليه الصلاة والسلام ربط بين العفاف
والغنى. ازاي يا جماعة اللهم اني اسألك

كالهدى والتقى والعفاف والغنى. الغنى دي بعد العفاف. لما ربنا يرزقك انك تتعفف عن بنات الناس. ربنا هيغنيك وهيوسع عليك يا
شباب الازمة البطالة اللي عند الشباب سببها ايه؟ عرفتم الازمات المالية الطاحنة اللي عند الشباب والبنات سببها ايه؟ عرفتم السواد

اللي عاد شباب كتير عايشين فيه سببها ايه
في انفقر والضنك بسبب المكالمات الليلية الحرام والعلاقات الحرام والخيانات الزوجية والانتمة في حرام والمخادنة في الحرام ولا

متخذات اقدام. يعني ما ينفعش الواحد يبقى صاحبك. ده صاحبي بنتكلم مع بعض عادي وممكن يجي لي البيت
عادي واه ونقعد كل ده حرام كل ده كل ده بيجيب الفقر. كل ده بيمحق الرزق من حياة الشباب والبنات. تماما عشان كده الله سبحانه

وتعالى قال اية عجيبة قوي يا جماعة قال فالصالحات اللي تصلح انها تبقى زوجة قانتات يعني مطيعة لزوجها حافظة للغيب يعني
ايه حافظة

للغيب. يعني يعني حافزك بجد. صايناك بجد بنت ناس. بنت ناس حافظاك ما بتخرجش من البيت تقوم ماسكة التليفون فاضحكي
عند مامتها ولا فاضحكاك عند صاحباتها ولا فاضحكاك عند جيرانها. ما بتفضحكش وتهتك اسرارك. او تتكلم عليك من وراك بكلام
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يضايقك اول ما انت
تسيب البت وتخرج حافظات للغيب حافزاك بجد بنت ناس. بنت اصول مأصلة. فربنا قال بما حفظ الله. بما حفظ الله يعني ايه يعني

لما تلاقي مراتك طايعاك وفتوعك قوي كده وبتحبك وصايناك اوي اعرف ان اللي حفزها لك ربنا. مش لانك راجل وصوتك
المؤثر قوي عم الراجل بقى والشنبات بقى وانا لو برأت لمراتي لأ يا حبيبي. لا والله ده ربنا اللي حافزها لك. ده ربنا اللي هادي لك

نفسيتها بما حفظ فاعرف لما مراتك تطيعك ان دي نعمة من الله عليك. نعمة من الله. فيه قراءة بقى تانية يا جماعة حيرت عقول ناس
كتيرة

متدبرة في القرآن بل حيرت مفسرين كتير جدا قراءة عشرية يعني قرآن. فالصالحات قانتات حافظات للغيب بما والله فيه مفسرين
قالوا يعني ايه بما حفظ الله؟ هو فيه واحد هو اللي يحفظ ربنا ربنا اللي بيحفزنا هو احنا اللي بنحفز ربنا المعنى العصري

عايزين بنا ايه ؟ يعني ايه بما حفظ الله؟ زي ما انت حفزت ربنا في بنات الناس. ربنا حفزك في مراتك. زي ما انت حافزت على بنات
جيرانك وبنات اصحابك وبنات الناس في مدرستك وفي الدروس الخصوصية اللي بتاخدها. وفي الجامعة وفي السيكشن وفي

الراوند
ربنا حفز لك زوجة المستقبل. ربنا حفزك في بناتك. واخدين بالكم من المعنى الجبار. حافظات للغيب. حافظاه. ما ما بتعملش علاقة من

وراه ما بتضحكش مع واحد على السوشيال ميديا من وراه. ما بتدخلش على الخاص ولا هيجي لها رسالة من واحد على الانبوكس
تتكلم معه من وراه. ما بنبصش لراجل

زور ومالي عنيها هو جوزها مالي عنيها. حفزاه في عرضه وشرفه. طب ربنا بيقول له انت عارف هي حفزاك في عرضك وشرفك ليه؟
بما حفز الله زي ما حفزت ربنا في عرضه وشرف المسلمين. زي ما حفزت ربنا في عرضي وشرف بنات الناس. يعني من الاخر سلف

ودين
انها تعمله مع بنات الناس هيتعامل معك. آآ عايزة تتجوزي واحد عفيف انت مالية عينه اتقي الله. وتعففي عن اي علاقة حرام مع مع
راجل في الحرام سواء علاقة حب علاقة مخادنة علاقة زنا بكل الدرجات من اولها لاخرها حرام. عايز ربنا يحفظ لك مراتك اللي لسه

اوزة بعد سنين عايز ربنا يحفز لك مراتك اللي انت بتخرج وتسافر بالاسبوع والشهر والسنة في عقد عمل عايز ربنا يحفزك في شرفك
احفظ الناس في شرفها ان في ناس كتير يسافر مسلا في الخليج ومراته في بلده هو في بلد وييجي على الساعة تمانية بالليل خلص

الشغل يقعد بقى يدخل على موقع اباحية ويقعد بقى
افتكر بنات صاحباته في ايام الدفعة زمان. ويقعد اتق الله عشان ربنا يحفظ لك مراتك. اللي بينك وبينها الاف الكيلومترات. عشان ربنا

يحفزك في عرضك وشرفك. احفظ عرضي وشرف الناس. الرسالة عظيمة. عايزين يا شباب ربنا يغنيكم. عايزين ربنا يديكم شقق
ووظايف. عايزين ربنا

يفتحها في وشكم عايزين ربنا يديكم قدرة مادية حقيقية في الحياة وليستعفف. الذين لا يجدون نكاحا حتى يغنيهم الله عشان ربنا
يفتحها عليك


